
Zápis 

 
z jednání finančního výboru obce Kuchařovice, konaného dne    13.6. 2023 

 

 

 

Jednání se zúčastnili: 
Mgr. Petr Janda, MBA předseda výboru 

Ing. Petr Veselý, člen výboru 

Miroslav Strejc, člen výboru 

                                        

 

Předmět jednání: 

 

1. Doporučení souhlasu disponovat mezi obecními účty 

2. Vyjádření k nabídce snížení úrokové sazby – pan Sláma  

 

Ad 1)  

 

Z důvodu nutnosti neprodleně reagovat na možnost přesunů finančních prostředků na 

termínované účty obce, FV doporučuje odsouhlasit požadavek přesunů bez limitu v rámci 

obecních účtů pro statutární orgán obce. 

 

 

Ad 2)  

 

Obec Kuchařovice dostala nabídku na snížení úrokové sazby u úvěru ve stávající výši 6,5 mil 

CZK. Aktuální úroková sazba je podle smlouvy ods. 5.1  M Pribor + 1,17% po celou dobu trvání 

smlouvy. Aktuální sazba je 7,54 %. Nabídka z KB je FIX 6,5% na 5let. FV je přesvědčen, že 

REPO sazba, včetně sazby PRIBOR bude klesat. Tento předpoklad podporuje většina ekonomů.  

 

Závěr 1: FV nedoporučuje přijmout nabídku na snížení úrokové sazby 

Závěr 2: FV doporučuje zjistit možnost stejné sazby, ale fix na max 12 měsíců, ev. možnost 

předčasného splacení úvěru, ev. částečného splacení v kombinaci s FIX na max 3 roky. 

 

 

 

Hlasování finančního výboru: Pro – 3, proti – 0, zdržel se - 0 

 

Usnesení:  

Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu obce Kuchařovice schválit všechny závěry 

k jednotlivým bodům zápisu FV jako celek. 

 

 

V Kuchařovicích dne 13.6.2023    

 

 

Zapsal: Mgr. Petr Janda, MBA předseda výboru 


